

【星展流動海外轉賬 旅行禮券大抽獎】條款及細則

一般條款及細則：

1. 本推廣只適用於星展銀行(香港)有限公司(「本行」)的客戶(「客戶」)。
2. 本推廣由 2019 年 10 月 28 日起至 2019 年 12 月 8 日止(「推廣期」)，並分為三個階段進行：第一階段為 2019 年 10 月 28 日至 2019 年 11 月 10 日；第二階段為 2019 年 11 月 11 日至 2019 年 11 月 24 日；第三階段為 2019 年 11 月 25 日至 2019 年 12 月 8 日。
3. 客戶於推廣期內經星展 digibank 或 DBS iWealth® app 完成至少一次並且不少於港幣三萬元(或其等值)的網上星展海外轉賬交易(「合資格海外轉賬」)，即可於參加大抽獎。如客戶推廣期內完成兩次合資格海外轉賬，可獲抽獎次數 2 次，如此類推。抽獎次數不限。
4. 客戶可根據以下時間表於其指定抽獎時段進行抽獎。

	合資格海外轉賬日期	抽獎結果公布日期
第一階段	2019 年 10 月 28 日至 2019 年 11 月 10 日	2019 年 11 月 25 日
第二階段	2019 年 11 月 11 日至 2019 年 11 月 24 日	2019 年 12 月 9 日
第三階段	2019 年 11 月 25 日至 2019 年 12 月 8 日	2019 年 12 月 27 日

5. 客戶於推廣期內進行合資格海外轉賬的日期及時間概以本行紀錄為準。
6. 本行將以電腦系統隨機抽出每一指定抽獎時段會抽出兩位得獎者，有關得獎者可獲得港幣 15,000 元 旅行禮券(「獎品」)。得獎名單將根據每一階段的抽獎結果公布日期於 go.dbs.com/hk-remit 內公佈。
7. 本行將以郵寄及短訊通知得獎者有關領獎的詳情。
8. 得獎者提供予本行的資料將只作此活動相關的用途，而不會向第三者披露。若所提供的資料不正確，以致本行未能通知得獎者領取獎品，本行概不負責任何損失，亦不會向得獎者補發獎品。
9. 客戶在此推廣中必須不涉及任何濫用/違規，方可參加此推廣，否則本行會在客戶的戶口內扣除獎賞的等值金額而不事先通知及/或採取行動追討任何未償付金額。
10. 獎品不得轉讓，亦不可兌換其他禮品。本行有權以其他相若的禮品代替而不事先通知。
11. 本行並非獎品的供應商。任何有關獎品的查詢和投訴，需直接聯絡供應商。本行恕不承擔任何責任/法律責任。
12. 本行有權不時暫停、更改或終止此活動及/或本條款及細則而無須事先通知。如有任何爭議，本行的決定為最終定論並對參加者有約束力。
13. 本條款及細則的中英文版本之間如有任何抵觸，概以英文版本為準。

【 Mobile DBS Remittance Travel Voucher Lucky Draw 】 Terms and Conditions:

General Terms & Conditions:

1. The Promotion is applicable to customers (the “**Customers**”) of DBS Bank (Hong Kong) Limited 星展銀行(香港)有限公司 (the “**Bank**”).
2. The Promotion runs from 28 October 2019 to 8 December 2019 (the “**Promotion Period**”). The Promotion Period is divided into 3 phases: phase 1 is from 28 October 2019 to 10 November 2019, phase 2 is from 11 November 2019 to 24 November 2019, phase 3 is from 25 November 2019 to 8 December 2019.
3. Customer will be eligible to one entry in Lucky Draw (the “**Lucky Draw**”) within the Promotion Period if the Customer successfully completes one online overseas remittance transaction via DBS digibank or DBS iWealth® app with amount no less than HKD30,000 (or equivalent) during the Promotion Period (the “**Eligible Transaction**”). Customer who completes two Eligible Transactions will be entitled to two entries in the Lucky Draw and so on. There is no limit to the number of entries in the Lucky Draw.
4. Each Customer can participate in the Lucky Draw according to the timetable below:

	Date of Eligible Transaction	Lucky Draw Result Announcement Day
Phase 1	28 October 2019 – 10 November 2019	25 November 2019
Phase 2	11 November 2019 – 24 November 2019	9 December 2019
Phase 3	25 November 2019 – 8 December 2019	27 December 2019

5. In case of dispute, the Bank has the final decision on the date and time when a Customer performs an Eligible Transaction under the Promotion.
6. A total of 2 winners will be drawn by the Bank randomly using a computer system in each phase (the “**Winners**”). Each Winner will be entitled to a HK\$15,000 Travel Voucher (“the **Prize**”). Results of the Winners will be announced on the respective Lucky Draw Result Announcement Day in each phase (go.dbs.com/hk-remit-en).
7. The Bank will contact the Winners via direct mail and SMS on the prize delivery arrangement.
8. Information provided by the Winners to the Bank will not be used for any purposes other than in relation to the Lucky Draw and will not be transferred to any third party. If any of the information provided to the Bank is inaccurate resulting in failure by the Bank to contact the Winner for redemption of the Prize, the Bank shall not be liable for any loss and will not reissue the Prize to the Winner.
9. Participation in the Promotion is subject to there being no abuse/non-compliance by the Customer failing which the Bank will debit the equivalent value of the reward given from the Customer’s account without notice and/or take such action to recover any outstanding amounts.

10. The Prize is not transferrable or redeemable for any other gift. The Bank may replace the Prize with comparable gifts without prior notice.
11. The Bank is not the supplier of the Prize. Any enquiry or complaint in relation to the Prize, should be directed to the relevant supplier. The Bank will assume no responsibility/ liability in respect thereof.
12. The Bank reserves the right to suspend, modify or terminate the Lucky Draw and/ or any of these terms and conditions from time to time without prior notice. In the event of any dispute, the Bank's decision shall be final and binding on the Customers.
13. In the event of any inconsistency between the Chinese and the English version of these terms and conditions, the English version shall prevail.